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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Afgelopen vrijdag hebben wij namens de WD Roosendaal een wandeling gemaakt met

vertegenwoordigers uit deze wijk. Langdonk is een stukje authentiek Roosendaal met wortels uit de

jaren 70.

De vuurwerkrellen van eind vorig jaar hebben diepe sporen achtergelaten. Daar kunnen we niet

omheen. Het is ongelooflijk jammer dat er zich zoveel problemen voordoen in de wijk en waar nog

een lange weg in is af te leggen. We kunnen op allerlei zaken uit het verleden gaan wijzen en

natuurlijk moet je daar lering uittrekken, maar we moeten niet vergeten om vooruit te blijven kijken. De

WD ziet namelijk kansen en de wijk heeft naar onze mening echt potentie.

Nadat we langs het winkelcentrum de Lindenburg hebben gewandeld, wat een enorme

aantrekkingskracht heeft met hele goede kwalitatieve winkels, kwamen we achter het winkelcentrum

op een enorm grasveld terecht. Dit grote grasveld is zowat helemaal leeg, maar in de avonduren niet

altijd, horen we van onze buurtbewoners. Het zou mooi zijn dat we als gemeente in samenwerking

met bewoners aan dit grote grasveld een invulling zouden kunnen geven die voor veel mensen, jong

en oud, een welkome uitkomst zou bieden. Hier moeten we zeker werk van maken wat de WD
betreft. Een kans om de potentie van de wijk zichtbaar te maken.

Om die reden heeft de WD de volgende vragen:

1. Het grote grasveld staat bekend als 'hangplek' voor de jeugd, waar ze tot overlast zijn met

diverse redenen voor omwonenden. Herkent u deze problematiek?

2. ln hoeverre bent u het met de WD eens dat het grasveld een betere bestemming kan hebben

om de leefbaarheid van de wijk te vergroten?

3. Zo ja, ziet u het voor zich om samen met buurtbewoners en/of buurtpreventie / stichtingen

(zoals een Broedplaats, \Â/ijZijn et cetera.) naar een goede bestemming te zoeken voor deze

plek?
4. De WD juicht toe dat de kerk de Goede Herder (aan de rand van het grasveld) nu een aantal

weken wordt gebruikt als ontmoetingsplaats in de wijk. Kan de portefeuillehouder aangeven

hoe dit loopt? ls er animo voor en zijn er al (positieve) verschillen te zien betreffende de

leefbaarheid in de wijk?

Namens de fractie van WD,

Sanneke Vermeulen en Kees Verstraten
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Ja, bij de probleemanalyse in het kader van de integrale wijkaanpak voor Langdonk is de
ervaren overlast nadrukkelijk naar voren gekomen.

Ja, het grasveld in het hart van de wijk heeft een enorme potentie als het gaat om activiteiten
voor ontmoeting en gezonde leefstijl.

De ontwikkeling van het hart van wijk is opgenomen als een van de maatregelen in het
integrale wijkplan Een veilig en Toekomstbestendig Langdonk 2031'. We zljn reeds met
jongeren in gesprek over hun ideeën voor inzet van het grasveld. Daarnaast nodigen we
andere bewoners en partners in de wijk van harte uit om de maatregelen in het wijkplan verder
vorm en inhoud te geven.

De Goede Herderkerk is vanaf december 2020 tweemaal per week als
jongerenactiviteitencentrum in gebruik. Sinds april2021is de inloopvooziening De Broedplaats
formeel als locatie toegevoegd aan de kerk. Hiermee ontwikkelen we deze locatie naar een
centrale ontmoetingsplaats voor jong en oud in de wijk. ln samenspraak met gebruikers en
betrokken bewoners worden ideeën uitgewerkt voor de inrichting van de ruimte en de
aangrenzende buitenruimte. Er ontstaat zo een goede energie, maar toch zijn niet alle
omwonenden positief. Zo is er nog steeds overlast van jongeren en worden er soms
vernielingen aangericht. ln samenwerking met de partners in de wijk; het opbouw- en
jongerenwerk, de wijkrangers, politie, handhaving en straathoekwerkers voeren we een
gezamenlijke aanpak uit om deze overlast terug te dringen.

\Â/ij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De
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